



### Tujuanna Austin

Tujuanna Austin is a PhD student at the University of Toronto's Institute of Health Policy, Management, and Evaluation working under the supervision of Dr. Ross Baker and Dr. Carolyn Steele-Gray. Tujuanna holds a Masters of Science in Health Systems and an Honours Bachelor of Health Science, both from the University of Ottawa. Her research focuses on using qualitative and mixed methodologies to explore individual and organizational change management

in primary healthcare settings. Tujuanna's other research interests include complex care coordination, implementation science, and interprofessional collaboration, driven by her work with the Public Health Agency of Canada, the University of Ottawa Health Services, and the Lunenfeld-Tanenbaum Research Institute.

---

Tujuanna Austin est étudiante au doctorat à l'Institut des politiques, de la gestion et de l'évaluation de la santé de l'Université de Toronto sous la supervision des Dr Ross Baker et Carolyn Steele-Gray. Tujuanna est titulaire d'une maîtrise en sciences des systèmes de santé et d'un baccalauréat spécialisé en sciences de la santé de l'Université d'Ottawa. Ses recherches portent sur l'utilisation de méthodologies qualitatives et mixtes pour explorer la gestion du changement individuel et organisationnel dans les établissements de soins de santé primaires. Les autres domaines de recherche de Tujuanna recoupent la coordination des soins complexes, la science de la mise en œuvre et la collaboration interprofessionnelle. Ses travaux sont sous-tendus par son travail auprès de l'Agence de la santé publique du Canada, des Services de santé de l'Université d'Ottawa et de l'Institut de recherche Lunenfeld-Tanenbaum.